


Όταν θυμώνουμε πολύ, νιώθουμε στην καρδιά μας κάτι δυ-

νατό, κάτι που μας πονάει. 

Οι μεγάλοι λένε συχνά ότι είναι ένα καπρίτσιο, όμως αυτό 

δεν είναι αλήθεια. 

Αυτό που νιώθουμε εκείνη τη στιγμή μοιάζει με μια δυνατή 

καταιγίδα που έρχεται από μέσα μας και δεν είναι καθόλου 

εύκολο όταν μας συμβαίνει. 



Μερικές φορές εμείς τα παιδιά νομίζουμε ότι κάποια πράγ-

ματα δεν είναι σωστά. 

Ευτυχώς, μπορούμε να θυμώνουμε για να δείξουμε στους 

μεγάλους ότι δεν είμαστε ευχαριστημένοι ή ότι νιώθουμε 

πολύ δυστυχισμένοι. 

Άλλες φορές, πάλι, όταν θέλουμε να κάνουμε ό,τι κάνουν οι 

μεγάλοι αλλά δεν τα καταφέρνουμε, θυμώνουμε με τον ίδιο 

μας τον εαυτό. 






